
Styremøte nr. 1/2021

Dato: 180121

Sted: Nettmøte Teams

Referent: Helge

Til stede: Endre, Jan Olav, Vidar, Atle, Maja, Sandra, Anstein

Frafall: Stian, Jørgen, Magnus, Bjørn Erik, Anders

Referat fra forrige styremøte ble godkjent.

Årsmøtet

Årsmøtet legges til 16. mars. Aulaen på Biblioteket har plass til 50 stk, noe som passer med det 
antallet medlemmer som pleier å delta på årsmøtet. Det legges ut en preliminær innkalling på 
Facebook og på hjemmesiden til FS.

Årsberetning

Frist til å levere materiale til årsberetningen må være ferdig 1. februar. Endre purrer på de som har 
ikke har kommet i gang med å lage materiale.

Brygga

Mooringo- bruken innskjerpes. (Tidligere drøftet på flere styremøter) Styret reiser forslag til årsmøtet
om at bruk av Mooringo må inn i bryggevedtektene.

Båtplasser

Det er per dags dato 3-4 søkere til båtplass. Det er to ledige plasser. En av disse plassene er en 
tidligere killingplass. Denne plassen passer for foreningens FirstClass 8. Atle lager innstilling, og det 
tas så et eget, kort styremøte om plasstildeling.



Seiltinget

Styret sender Sandra og/eller Magnus.

Sponsorstrategi

Styret ønsker en helhetlig plan/strategi for hvordan sponsorer skal få profilere seg. Vidar, Endre og 
Anders ser på dette.

Nabo/Solhøi

Morten Jacobsen melder at han har fått nei til å ta i bruk den gamle kjerreveien som innkjøring til 
eiendommen sin. Han må da benytte innkjøring over parkeringsplassen slik som reguleringsplanen 
tar utgangspunkt i. Endre går inn for å stille krav om at i anleggsperioden blir kjerreveien benyttet. 

Forøvrig vil styret ved leder ha et møte/befaring med Jacobsen om hvor ny innkjøringen til Solhøi 
ønskes etablert.

Årshjulet

Regattaene siste uke i august i Finnjolle, 49er og 49er FX har fått endret status og er nå gjort om til 
norsk og nordisk mesterskap. 

Ved gunstige forhold er dette spektakulære regattaer, da farten er høy.

  

 



 


